
 

 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  12/06/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ: 1) Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
            2) Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
            3) τον κ. Υπουργό Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Ανύπαρκτη η αποζημίωση για τους πυρόπληκτους στην Βαρυπόμπη» 
 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Δυστυχώς, ο Πρόεδρος του Εξωραϊστικού Συλλόγου Βαρυπόμπης επιβεβαίωσε την 
αδιαφορία της Κυβέρνησης για τις ζημιές και τον πόνο των πυρόπληκτων οικογενειών, 
κατά την περσινή πυρκαγιά που έπληξε την Αττική. 
 
Η κυβερνητική αδιαφορία αποδεικνύεται και από το γεγονός ότι δέκα μήνες σχεδόν μετά 
την καταστροφική πυρκαγιά δεν έχει δοθεί καμία αποζημίωση στους περίπου 30 
ιδιοκτήτες των καμένων σπιτιών, τα οποία δεν έχουν ακόμα καν κατεδαφιστεί. Η δε 
απομάκρυνση των καμένων δένδρων αποτελεί δυστυχώς ουτοπία για τους κατοίκους, οι 
οποίοι τα βλέπουν καθημερινά, διατηρώντας καλά χαραγμένες τις μνήμες τους από τις 
ημέρες τις πυρκαγιάς. 
 
Ο άνω Πρόεδρος ανέφερε μάλιστα ότι: «…δεν έχει δοθεί άδεια κατεδάφισης των σπιτιών. 
Οπότε δεν γίνεται ούτε ανοικοδόμηση ούτε τίποτα… Έδωσαν μια μικρή αποζημίωση στην 
αρχή και μετά έμεινε στάσιμη η κατάσταση…». 
 
Η υπάρχουσα κατάσταση φυσικά εκθέτει τις πρωθυπουργικές υποσχέσεις, την 
04/08/2021, τις οποίες μάλιστα ο Πρωθυπουργούς είχε δώσει ενώπιον τηλεοπτικών 
καναλιών. Συγκεκριμένα είχε υποσχεθεί ότι «θα ξεκινήσει άμεσα η δουλειά της 
καταγραφής των ζημιών. Τα σπίτια θα ξαναφτιαχτούν και το δάσος με τον χρόνο θα 
ξαναγίνει». 
 
Δυστυχώς, όχι μόνο τα σπίτια δεν έχουν ξαναφτιαχτεί, αλλά το κράτος συνεχίζει τους 
πυρόπληκτους ιδιοκτήτες, μη εγκρίνοντας τις άδειες κατεδάφισης των κατεστραμμένων 
κατοικιών τους. Αυτό αποτελεί ένα απλό παράδειγμα του γραφειοκρατικού χάους που 
ταλαιπωρεί τους πολίτες, οι οποίοι  νιώθουν  πλήρως εγκαταλελειμμένοι. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5771

Ημερομ. Κατάθεσης:

14/6/2022



Ερωτώνται οι κκ. Υπουργοί: 
 

1) Για ποιο λόγο δεν έχουν εγκριθεί  ή αργούν να εγκριθούν οι άδειες κατεδάφισης 
των κατεστραμμένων κατοικιών από την πυρκαγιά στους ιδιοκτήτες τους; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε, έτσι ώστε να επιλυθεί άμεσα το ανωτέρω πρόβλημα; 
3) Ποια είναι η οικονομική ενίσχυση που έχουν λάβει οι πυρόπληκτοι από τις 

πυρκαγιές που κατέστρεψαν περιοχές της Αττικής τον Αύγουστο 2021; 
4) Σε τι ενέργειες θα προβείτε έτσι ώστε να δοθεί άμεσα οικονομική ενίσχυση στους 

πυρόπληκτους πολίτες, προκειμένου να επαναφέρουν τις περιουσίες τους στην 
προτεραία κατάσταση; 
  

Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




